

# 客戶重要通知

## Important Notice to Customers



### 建行(亞洲) 推出大灣區房產相關匯款服務

由 **2024 年 6 月 21 日 (星期五)** 起，於指定分行(中環、旺角彌敦道及荃灣分行) 辦理房產相關匯款申請至內地指定戶口，並用作支付於 9 個大灣區城市\*購買新建商品房、二手商品房或償還境內按揭貸款，該等匯款交易將不計算入現時每日 80,000 元人民幣匯款的限額。

有關詳情或其他查詢，請與本行上述分行職員聯絡。

\*9 個大灣區城市為深圳、廣州、珠海、佛山、惠州、東莞、中山、江門及肇慶。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司

### CCB (Asia) launches Greater Bay Area property-related remittance services

Effective from **June 21, 2024 (Friday)**, property-related remittance applications to a designated account in the Mainland through CCB (Asia)'s designated branches (Central, MongKok Nathan Road and Tsuen Wan Branch) for the payment of purchased new commercial/ residential properties, second-hand commercial/ residential properties and repayment of mortgage loans in 9 Greater Bay Area cities\*, such remittance transactions will not be counted towards the existing daily limit of RMB 80,000.

For details and any enquiries, please contact staff at above branches.

\*The 9 Greater Bay Area cities are Shenzhen, Guangzhou, Zhuhai, Foshan, Huizhou, Dongguan, Zhongshan, Jiangmen and Zhaoqing.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited